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Zápis ze 44. zasedání AS FF UHK ze dne 24. 4. 2013 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

Přítomni:  
doc. PhDr. Věra Němečková, Ph.D., Mgr. Ondřej Švec, Ph.D., PhDr. Jan Mervart, Ph.D., 

PhDr. Milan Slezák, Ph.D., PhDr. Jan Outlý, Ph.D., PhDr. et Mgr. Jakub Zouhar, Ph.D., Bc. 

Martin Petrus, Jana Kudrnová, Bc. Michal Severa a Martin Schmiedl 

Hosté: Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., Mgr. Pavla Dočekalová, Ph.D., PhDr. Jiří 

Štěpán, Ph.D., Mgr. Karel Kouba, M.A.,Ph.D. a PhDr. Miroslav Joukl. Ph.D. 

Omluveni:  Bc. Vít Prousek 

 

Program:  
1) Projednání novely Statutu FF UHK  

2) Zrušení Kabinetu ibero-amerických studií 

3) Akreditace dvouoborových programů na FF UHK  

            4) Disciplinární komise - podmínky přijetí studentů na stáže Erasmus  

5) Aktuální problematika novely VŠ zákona  

6) Různé 

 

Jednání zahájila doc. Němečková. Přivítala všechny senátorky, senátory a hosty 

přítomné na zasedání a vznesla dotaz na případné doplnění programu. Místopředseda za 

studentskou komoru Bc. Petrus požádal o zařazení projednání bodu - Specifický výzkum na 

FF UHK, který byl zařazen jako pátý v programu.  

Další připomínky nebyly. Předsedkyně AS dala o konečné verzi programu hlasovat. 

 

Hlasování o programu proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel 

 

Ad 1/  Projednání novely Statutu FF UHK 
Doc. Němečková požádala o zdůvodnění změn novely Statutu děkanku FF dr. Springerovou, 

které předala slovo. V nové jsou následující změny: 

- Část 1. – vynecháno 

            - změna názvu fakulty (doplněno v anglickém, francouzském, španělském a latinském 

              jazyce) 

- změna čl. 4, bod 5 – FF může jmenovat profesory a docenty 

- změna čl. 7 – proděkani mohou ukládat úkoly všem zaměstnancům FF 

- změna čl. 9 – referát informačních systémů (upřesnění, komu referát patří) 

- změna čl. 10 – pracoviště mohou mít kabinety 

- změna čl. 11 – nový celý článek – specifikovaná centra, servisní pracoviště 

- změna čl. 14, bod 3 – rozpočet na rok, vyrovnaný rozpočet 

- změna čl. 18 – ruší termín sponze, na všech stupních studia budou pouze promoce 
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Část 2. – řád pro státní rigorózní zkoušky - doplněk 

 

Hlasování proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

 

Ad 2/  Zrušení Kabinetu ibero-amerických studií  

Děkanka FF dr. Springerová zároveň vysvětlila důvody, které vedly k žádosti o zrušení 

kabinetu. Doc. Němečková dala o tomto bodě hlasovat. 

 

Hlasování proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel 

 

Ad 3/  Akreditace dvouoborových programů na FF UHK 

Akreditaci podávají tři pracoviště – sociologie, filozofie a historie. Proděkanka dr. 

Dočekalová vysvětlila důvody podání nové dvouoborové akreditace. Doplňující informace 

podali za jednotlivá pracoviště dr. Joukl, dr. Kouba a dr. Mervart. Kladně se k tomuto bodu 

vyjádřila i děkanka dr. Springerová. 

 

Senát žádosti o akreditace dvouoborových programů projednal a doporučil vědecké radě FF 

UHK k jednání. 

 

Ad 4/  Disciplinární komise - podmínky přijetí studentů na stáže Erasmus 
Senátor SK AS FF Bc. Michal Severa upozornil na nesoulad mezi podmínkami k přijetí na 

stáže Erasmus (reprezentace atp.) a skutečností konkrétního případu svévolného ničení 

univerzitního nábytku na VŠ kolejích a nemístného chování studenta Víta Šimečka (studenta 

oboru Filozofie) v období od října do prosince 2012. Ředitelka kolejí Ing. Krejčová tuto 

skutečnost hlásila Filozofické fakultě v prosinci 2012. Mezitím byl Vítu Šimečkovi schválen 

studijní pobyt do Palerma v Itálii, na který v lednu 2013 odcestoval. Prozatím nejsou hlášeny 

z Itálie žádné zprávy. 

 

Senát uzavřel projednání tohoto bodu s tím, že stížnosti na chování studenta Víta Šimečka 

bude řešit kolejní rada a disciplinární komise FF UHK. Vedení fakulty požádá ředitelku kolejí 

o součinnost, aby po 3 přestupcích studentů nahlásila problém na fakultu. 

 

Ad 5/  Specifický výzkum na FF UHK 

Místopředseda SK FF Bc. Martin Petrus žádal o vysvětlení podmínek hodnocení žádostí 

projektů specifického výzkumu, které se mu nepodařilo na webových stránkách FF dohledat.  

Dr. Dočekalová upřesnila, že všechny materiály byly zavěšeny na web FF a měly by být 

běžně přístupné veřejnosti. 

Dr. Štěpán vysvětlil systém hodnocení každého projektu, a to že hodnotící komise boduje 

projekty podle stupnice 1 až 5, že v prvním kole důkladně zhodnotila 36 projektů, ve druhém 

kole 11 projektů. Tisk monografií byl přesunut do ediční rady. 
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V diskusi vystoupili rovněž přítomní členové hodnotící komise. Doc. Němečková diskusi 

uzavřela s návrhem, že by bylo vhodné, aby komise v případech neúspěšných projektů krátce 

uvedla konkrétním žadatelům pro jejich poučení a budoucí žádosti důvody neúspěšnosti.   

. 

Ad 6/  Aktuální problematika novely VŠ zákona 

Doc. Němečková předala slovo Bc. Petrusovi, který jako místopředseda studentské komory 

Rady vysokých škol podal aktuální informace o novele VŠ zákona a upozornil na její úskalí a 

nejvíce diskutované problematické části. 

 

Ad 7/  Různé 

- Předsedkyně senátu informovala, že se Jana Kudrnová stala náhradnicí delegáta rady VŠ 

- Paní děkanka informovala o rozpočtu na rok 2013. Dne 23. 4. 2013 svolal kvestor UHK Ing. 

Klik schůzku s tajemnicemi fakult, prozatím je rozpočtové provizorium. Projednávali také 

problém Nakladatelství Gaudeamus UHK. Rozpočet kateder prozatím není. 

- paní děkanka dále informovala o webu kateder – v polovině května bude k připomínkování 

- Bc. Petrus – SK vysokých škol bude organizovat protest z důvodu zvýšení jízdného pro 

                       studenty vysokých i středních škol 

                     - IPN krédo budou mít všechny vysoké školy, jedná se o předávání zkušeností  

                       mezi VŠ, v červenci 2013 vznikne pracovní místo placené z projektu IPN EU 

                    - prorektor dr. Grulich sjednotí poplatky na všech fakultách 

                    - SK žádá vedení FF o umístění nástěnky pro studentskou komoru a na jednání  

                      SK možnost zarezervovat zasedací místnost 

- dr. Štěpán – do příštího zasedání požádá senát o urychlené per rollam hlasování o 

podmínkách přijímacího řízení pro nové doktorské studium Ph.D. filozofie AR 2013/2014 a 

zároveň Doplnění podmínek přijímacího řízení pro doktorské studium AR 2013/2014, které 

spočívá v termínu druhého kola přijímacího řízení. 

 

Závěrem přijal AS FF UHK na 44. zasedání následující usnesení: 

- schválil Projednání novely Statutu FF UHK  

- schválil Zrušení Kabinetu ibero-amerických studií  

- projednal Akreditace dvouoborových programů na FF UHK 

- projednal Disciplinární komise - podmínky přijetí studentů na stáže Erasmus 

- projednal Specifický výzkum na FF UHK 

- vzal na vědomí Aktuální problematika novely VŠ zákona 

 

Hlasování bylo veřejné a proběhlo takto: 

Zaměstnanecká komora: 

6 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

Studentská komora: 

4 hlasů pro    0 hlasů proti   0 hlas se zdržel   

 

 

 

 

 

                        Doc. PhDr. Věra Němečková, Ph.D. 

                 předsedkyně AS FF UHK 

zapsala: Jitka Arnoštová 


